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To: SEE

IEA E-CEARL @essh.eur.nl]
From: 5.1.22 i (5122 J}

Sent: Wed 1/27/2021 7:56:21 AM

Subject: RE: Signaal

Received: Wed 1/27/2021 7:56:21 AM

Overigens gaat het over grensgevallen in de marge en is er gewoon ruimte in de praktijk om huisartsen en instellings artsen

om dit praktisch op te lossen. Los van feit dat sommige mensen in instellingen zelf aan eigen huisarts hechten.

Met vriendelijke groeten,

inf sie |

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: EO) BEE nics o>

Datum: dinsdag 26 jan. 2021 10:20 PM

Aan:=BEdBEeur.nl>

Onderwerp: RE: Signaal

Die lees ik ookfRED Is inderdaad het gevolg van keuze voor risicogroepen in combi met vooralsnog geringe hoeveelheid

vaccins en werkt in dit soort gevallen gek uit. Uit te legen is het dus wel, maar of veel mensen die uvitleg overtuigend
vinden...

Met vriendelijke groet,

Buiten werktijden mailen mag, maar hoeft niet. Beantwoord deze mail op een voorjou geschikt moment.

Van:= JERE G essb.cur.nl>

Datum: dinsdag 26 jan. 2021 6:50 PM

Aan: [ENEDBE. (ED) <BERERN @minvws.ol>
Onderwerp: RE: Signaal

1k begrijp dat het lastig is, alle begrip REY maar dan lees ik weer dit bericht en wordt het mij weer vreemd te moede: in verpleeghuizen vaccineren

we niet per locatie maar per risicogroep. Daardoor zijn soms wel vijf rondes nodig om alle bewoners een eerste prik te geven. Zo zijn we maanden

bezig met verpleeghuizen, dat is toch niet te geloven? Mijn schoonvader zit in zo'n verpleeghuis met 25 demente senioren en van de week werden

daar eerst 2 mensen gevaccineerd van 90 jaar en ouder en de rest niet, daarna de 80+ers. etc.. Waarom niet het hele verpleeghuis in 1 keer. dit is toch

niet uit te leggen?
https://nos.nl/artikel/2366085-door-versnippering-zijn-verpleeghuizen-weken-of-maanden-bezig-met-vaccineren.html
Groet vanFEER

-----Oorspronkelijk bericht-----



1085373

va: [ENED GED MERE oninvws.al>Verzonden: maandag 25 januari 2021 22:58

Aan: EEE ([@essb.eur.nl>
Onderwerp: RE: Signaal

HoifED. ik laat de kwalificatic van hoe het tot nu toe gelopen is even voor jouw rckening maar je signaal is op zich herkenbaar. Er wordt ook

maximaal gewerkt aan jouw twee punten maar of dat naar ieders tevredenheid zal zijn betwijfel ik. Binnenkort weer meer nieuws hierover. 1 punt wil

je wel meegeven, dat dag en nacht vaccineren heeft pas zin bij veel grotere volumes aan vaccins. Het feit dat we nu nog onder aan bungelen heeft te

maken met politieke keuze om te wachten op EMA goedkeuring (in vgl metbijv EEE en VK) en dat we in eerste instantie gestart zijn vanuit

voorzichtig voorraadbeheer (dat principe verlaten we nu zoalsje kunt lezenin kamerbrief en hebt kunnen volgenin debat). Laat onverlet dat het de

komende weken weliswaar stevig gaat strijden (aantal vaccins) maar nog steeds langzaam gezien beperkte en wederom tegenvallende hoeveelheden

geleverd vaccin. Overigens werken we ook al een tijdje samen met logistick expert uit het NL bedrijfsleven en sinds recent met[JEEZen cen

team. Ook defensie wordt al op veel plekken ingezet.

Met vriendelijke groet,

Buiten werktijden mailen mag, maar hoeft niet. Beantwoord deze mail op een voor jou geschikt moment.

Van: iE JE @essb.eur2 cssb cur nl>>

Dan
el 20212:16 PM

HEOS|IEE @minvws. |<BEGET @ninvws.l>>ihe Signaal

Beste

Langs deze weg wil ik toch even een signaal afgeven. Ik. maar ook andere gedrags- en transitie-experts. hebben diverse keren op

uiteenlopende wijzen aangegeven dat de corona-aanpak te smal en eenzijdig is. en dat teveel vanuit medisch perspectief wordt gekeken en

gehandeld. In mijn optiek gaat zich dat nu wreken, de instelling van de avondklok was de druppel die de emmer deed overlopen. Ik merk het in mijn
omgeving en netwerken, men is deze aanpak helemaal beu: geen perspectiefbieden, slechte communicatie, nog steeds top-down, en als klap op de

vuurpijl een rammelende vaccinatiestrategie, voor zover je van een strategie kunt spreken. Ik merk het aan mensen om mij heen die zich tot dus ver

keurig aan alle maatregelen hebben gehouden en die nu ook opstandig worden en zich verzetten tegen dit beleid. In mijn optiek zijn er twee

oplossingen: (1) heel snel opschalen van de vaccinatiestrategie m.b.v. de beste logisticke experts die we hebben en met inzet van het leger, en

toewerken naar dag en nacht vaccineren, dat zal een deel van de weerstand wegnemen als mensen zien dat er grootschalig wordt gevaccineerd; (2)
het geven van een wenkend perspectief. desnoods via verschillende scenario's laten zien wanneer we op welke wijze kunnen versoepelen. En

systematisch toewerken naar de zomer en laten zien wat dan weer wel kan. Doen we dit beide niet, dan voorzie ik de komende maanden rellen en

snel toenemende weerstand vanuit de samenleving.
Met Groet,


